
Referat af ordinær generalforsamling i Dameklubben tirsdag, den 14. 
november kl.12:30 

1. Valg af dirigent. 
      Eva Hallig


2. Formandskabet aflægger beretning 
    Beretningen blev forelagt af Anne Schrold.- Godkendt

    Den kan ses på Dameklubbens hjemmeside.


3. Forelæggelse af årets regnskab til godkendelse. 
    Forelagt af Lone Nielsen. -Godkendt.


4. Fastsættelse af næste års kontingent. 
    Uændret: 300 kr


5. Forslag fra formandskabet. 
    Ingen forslag.


6. Indkomne forslag, som skal være formandskabet i hænde senest 1 uge før       
    generalforsamlingen. 
    Ingen forslag.


7. Valg af formandskab. Et medlem er på valg i lige år. To er på valg i ulige år. 
    På valg er:


    Lone Nielsen. Modtager gerne genvalg.  

    - Genvalgt.


    Erna Lundsberg. Modtager gerne genvalg.

    - Genvalgt.


8. Eventuelt.  

    Der blev ytret ønske om, at præmieuddeling foregår på spilledagen.


    Måske skal vi prøve at spille fra gul tee et par gange i løbet af næste sæson. 

       

    Næste sæson ønsker vi banen lukket kl. 8.30 - 10:30 og igen kl.11 og kl 11.07, så vi har 

    mulighed for også at starte på hul 10.


    Erna Lundsberg.                               Eva Hallig

      referent                                             dirigent



